

2024



اسم الرياضة / الاتحاد: الاتحاد السعودي للفنون القتال المختلطة

الشروط والمتطلبات التي يجب توفرها في اللاعبين واللاعبات الراغبين في التسجيل في تجارب الأداء أو التصفيات متضمنة العمر:

1. يجب ارتداء الزي الرياضي المناسب.
 2. لا يسمح بمشاركة الرياضيين الموقوفين بعقوبة انضباطية.
 3. لا يسمح للاعب/ة بالمشاركة في أكثر من تجربة أداء.
 4. يسمح مشاركة سعودي/ة الجنسية، وكما يُسمح بمشاركة الغير سعوديين بشرط ان يحمل اقامة لاتقل عن سنة سارية المفعول وستكون نسبة مشاركة الاجانب هي 12 % من عدد الرياضيين كما يُسمح بمشاركة المواليد وأبناء المواطنة (يعامل المواليد كامواطنين في حال أثبت ذلك)
 5. يجب أن يكون اللاعب/ة لائق/ة طبيا مع ضرورة إحضار كشف لا تقل مدة اصداره عن 6 أشهر من تاريخه ولن يسمح لأي شخص بالمشاركة دون كشف طبي و ضروره احضاره بيوم إقامة تجارب الاداء.
 6. في حال الرياضه مفعلة بالاندية الحكوميه / نادي خاص (نافس) لابد أحضار اللاعب/ة اخضار الكورنيه الخاص به وتمثيل ناديه المسجل بنظام الاداء الرياضي.
 7. في حال وجود المسابقة نفسها للشباب والرجال أو للشابات والسيدات يلزم على اللاعب/ة اختيار مسابقة واحدة منهما ولا يمكن المشاركة في كلتا الفئتين.
 8. أن يكون المشارك ملم بأنظمة واللوائح الخاص باللعبه
 9. أحضار معدات اللعبه الخاصه به .
 10. للجنة المنظمة حق استخدام الصور والفيديوهات التي يتم التقاطها خلال دورة الألعاب السعودية 2024 في الحملات الاعلاميه والاعلانية على وسائل الاعلام ، ومنصات التواصل الاجتماعي
 11. . العمر لا يقل عن ١٨ سنه للرجال
 12. اجتياز الوزن المحدد
 13. تطبيق قواعد الاتحاد الدولي لفنون القتال المختلطة (IMMAF)
 14. الزي المطلوب لكل لاعب : يجب ارتداء بنطلونات MMA وقمصان مضغوطة للعبه، ولا يُسمح بأي جيوب أو سحابات أو مشابك أو أي مادة غريبة أخرى غير المادة المصنوعة منها البنطلونات
- الأحذية: لا يجوز للاعبين ارتداء أي نوع من الأحذية خلال المنافسة.
- القفازات يتم توفيرها من قبل الاتحاد في وقت البطولة.
- واثق الأسنان لكل لاعب + والواقي السفلي لكل لاعب + ضمادة اليد لكل المباريات

2024



١٥ متطلبات السلامة: مواصفات الضمادات على أيدي اللاعبين

- يُسمح لكل لاعب في جميع فئات الوزن بشريط نسيج ناعم لا يزيد طوله عن ٢٠ ياردة وعرضه (٢) بوصة، وفي مكان لا يزيد طوله عن (١٠) أقدام من شريط الجراحين، بعرض (١) بوصة لكل يد.

- يوضع شريط الجراحين اللاصق مباشرة على كل يد للحماية بالقرب من المعصم، ويمكن أن يعبر الشريط ظهر اليد مرتين ولكن لا يجوز أن يمتد إلى ثلاثة أرباع واحدة من المفاصل عند انضمام اليد لتشكيل القبضة. يمكن استخدام الشرائط بين

-الأصابع للضغط على الضمادات.

- يتم توزيع الضمادات بشكل متساو على اليد.

- يتم وضع الضمادات والأشرطة بواسطة اللاعب في غرفة الملابس بحضور مفتش اللجنة وفي حضور مدير أو رئيس الفريق

المنافس الثاني. يمكن لأي لاعب التنازل عن حقه في حضور ممثل يشهد عملية ربط يد خصمه.

- يتم وضع القفازات في أي ظروف بواسطة المتسابق حتى يتلقى المتسابق موافقة مفتش اللجنة.

2024



Requirements and Conditions for Players Wishing to Register for Trials or Qualifications, Including Age :

- 1 . Athletes must wear appropriate sports attire.
- 2 . Athletes who are suspended due to disciplinary action are not allowed to participate.
- 3 . Players are not allowed to participate in more than one trials.
- 4 . Participation is allowed for Saudi nationals, As non-Saudis are allowed to participate provided that they hold a valid residency permit of no less than one year. with foreign participants limited to 12% of the total number of athletes (Non-Saudis born in Saudi Arabia will be treated as Saudi nationals upon verification).
- 5 . Players must be medically fit and must present a medical report issued within the last six months. No one will be allowed to participate without the medical report, which must be presented on the day of the trials.
- 6 . If the sport is active in government clubs or private clubs (Nafes), the player must bring their club ID and represent their registered club in the sports performance system.
- 7 . If the same competition is available for both youth and adults or for young women and adult women, the player must choose one competition as they cannot participate in both categories.
- 8 . Participants must be familiar with the rules and regulations of the game.
- 9 . Players must bring their own game equipment.
10. The organizing committee has the right to use photos and videos taken during the Saudi Games 2024 for media and advertising campaigns on media outlets and social media platforms
11. Age (+18) years for men
12. Pass the specified weights
13. International Mixed Martial Arts Federation (IMMAF) rules are applicable
14. Each player must wear a specific outfit for mixed martial arts sport

2024



MMA trousers and game compressor shirts are not allowed to have any pockets, zippers, clamps, or any foreign material other than the material from which the trousers are made

Shoes: Players may not wear shoes of any kind during competition

Gloves - Provide from MMA federation during the tournament

B-Dental protector for each player + testicular protector for each player + hand ligament (Bandage) for all matches.

15. Safety Requirements: specifications of bandages on players' hands.

Tape in all weight categories is limited by each player to a soft gauze fabric of no more than 20 yards in length and (2) inches in width, in a place of no more than (10) feet of surgical tape(1),

inch in width per hand.

Adhesive surgical tape is placed directly on each hand for protection near the wrist, the tape may cross the back of the hand twice but may not extend to three-quarters of one of the joints when the hand is joined to make the grip. Strips between fingers can be used to press bandages.

Bandages are evenly distributed on the hand

Bandages and ribbons are placed by the player in the dressing room in the presence of the inspector of the committee and in the presence of the manager or head of the second opposition team. One player may waive the privilege of having a representative witness tie the wound of his opponent's hand.

Gloves are placed under any circumstances by a contestant until a contestant has received the approval of the Commission's inspector